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ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 71
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Πρακτικά: 71ο Δ.Σ.  ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ
Ημερομηνία: 30.05.2011
Τόπος: ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ. Δημήτριος

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ

4. ΜΙΤΜΑΝ ΣΤΕΦΑΝΟΣ

5. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ

6. ΧΡΗΣΤΙΔΗΣ ΧΑΡΗΣ

Παρευρέθησαν το αναπληρωματικό μέλος ΔΣ κ. Γ. Ανεμοδουράς, ο κος Ψωμάς και ο
νομικός σύμβουλος κος Ταβουλάρης.

1. Θέματα ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1οΘέμα: Θέση Ταμία στο νέο ΔΣ

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ανάθεση υλοποίησης προγράμματος στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο
Θεσσαλονίκης.

2ο Θέμα: Τρόπος καταγραφής πρακτικών

3ο Θέμα: Διαβούλευση για το νέο ενεργειακό νομοσχέδιο

Γ. Νέα θέματα

1οΘέμα: Προσφορές δικηγορικών γραφείων

2ο Θέμα: Εισερχόμενη αλληλογραφία, εισηγήσεις από μέλη ΔΣ

3ο Θέμα: Στήριξη επιδοτούμενου προγράμματος που συμμετέχει το ΤΕΕ

4ο Θέμα: Αναβάθμιση σχέσεων με θεσμικούς φορείς ΤΕΕ, ΕΛΕΤΑΕΝ κλπ

5ο Θέμα : Επιστολή / δηλώσεις ΠΑΣΕΓΕΣ
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6ο Θέμα : Συναντήσεις με ΡΑΕ, ΔΕΗ, ΥΠΕΚΑ

7ο Θέμα: Σύμβαση Foresight

8ο Θέμα: Συνεντεύξεις, συνέδρια, εκθέσεις

9ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής Μελών

2. Ενημέρωση των πρόσφατων γεγονότων

 Ο κος Καπέλλος αναφέρθηκε στη διαδικασία που ακολουθείται στις συνεδριάσεις
των ΔΣ και πρότεινε για να γίνεται πιο ουσιαστική ανάλυση των θεμάτων καθώς
και για οικονομία στο χρόνο να αναλαμβάνει κάθε μέλος ΔΣ κάποιο θέμα που
προκύπτει μεταξύ των συνεδριάσεων (π.χ. εισερχόμενη αλληλογραφία, θέματα
επικαιρότητας κτλ) και να κάνει εισήγηση επί της οποίας θα γίνεται συζήτηση.
Επίσης προστέθηκε από τον κ.Μίτμαν να γίνεται συνεδρίαση ΔΣ ανά 3 εβδομάδες
αντί για 2, σε συνδυασμό με την δυνατότητα πρόσληψης Διοικητικού Διευθυντή
για τη διαχείρηση των καθημερινών θεμάτων. Επισημάνθηκε ότι για τις
προτεινόμενες αλλαγές απαιτείται τροποποίηση του κανονισμού λειτουργίας του
ΔΣ και αποφασίσθηκε ομόφωνα να γίνουν προτάσεις, ώστε να τροποποιηθεί
κατάλληλα ο υπάρχων κανονισμός. Ο κος Καπέλλος θα μαζέψει από όλα τα μέλη
του ΔΣ τις προτάσεις τους, θα τις επεξεργαστεί σε συνεργασία με το νομικό
σύμβουλο κο Ταβουλάρη και θα επανέλθει με εισήγηση στο ΔΣ.

 Σχετικά με τη συνάντηση των εταιριών παραγωγής μετατροπέων που είχε
συζητηθεί στο προηγούμενο ΔΣ, το ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε να αναθέσει στο
μέλος του, κο Χρηστίδη, να οργανώσει συνάντηση με μέλη ή μη του ΣΕΦ που
κατασκευάζουν μετατροπείς στα πλαίσια της ομάδας Δικτύων, ώστε να συζητηθεί
το θέμα των τεχνικών προδιαγραφών σύνδεσης των φωτοβολταϊκών στο δίκτυο της
ΔΕΗ. Τα γραφεία του ΣΕΦ διατίθενται για να φιλοξενήσουν μία τέτοια συνάντηση.

 Συζητήθηκε η επιστολή του μέλους μας κου Δεληγιώργη (Δέλτα Τεχνική), στην
οποία προτείνει –εφόσον είναι και νομικά εφικτό – να γίνει ενημερωτική καμπάνια
που να προβάλλει τις εταιρείες μέλη του ΣΕΦ. Ο κος Ταβουλάρης, είπε ότι
επικοινωνιακά δεν θα πείραζε κάτι τέτοιο αλλά είναι μεγάλη δέσμευση του ιδίου
του Συνδέσμου. Μπορεί ο ΣΕΦ να εγγυηθεί για τα όλα του τα μέλη? Το παραμικρό
που τυχόν, από ατυχία και όχι σκοπιμότητα, θα συμβεί, θα έχει τρομερό αντίκτυπο
τόσο σε όλα τα μέλη του ΣΕΦ όσο και στον ίδιο τον κλάδο γενικότερα. Ο κος
Χρηστίδης αναφερόμενος στο BSW επισήμανε ότι τα μέλη χρησιμοποιούν την
«ομπρέλα» του BSW ως άτυπη επιβεβαίωση αξιοπιστίας και είπε ότι κάτι τέτοιο
ήδη κάνουν και τα μέλη του ΣΕΦ μέσα από την αναγνωσιμότητα και το κύρος του
Συνδέσμου. Ο κος Καπέλλος πρότεινε να γίνει κάποιο κείμενο από τον ΣΕΦ με τα
βασικά σημεία (tips) που θα πρέπει να προσέχει κάποιος σε μία κατασκευή /
εγκατάσταση φωτοβολταϊκού, ιδιαίτερα του οικιακού τομέα. Με αυτόν τον τρόπο
θα προβληθεί ο ΣΕΦ και τα μέλη του χωρίς να αναλαμβάνεται κάποια ευθύνη. Ο
κος Σαρρής πρότεινε, σε συνδυασμό με τη πρόταση του κου Καπέλλου, να γίνει
μία καμπάνια brand awareness του ΣΕΦ και να κινηθούμε σε αυτό το πλαίσιο, με
ουσιαστικό όφελος των μελών μας τα οποία βρίσκονται κάτω από την «ομπρέλα»
ΣΕΦ. Ο κος Μίτμαν υπενθύμισε τη συμβολή του ΣΕΦ στην δημηιουργία του
εντύπου τεκμηρίωσης οικιακών φωτοβολταϊκών συστημάτων το 2009 σε
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συνεργασία με το ΚΑΠΕ και πρότεινε ο ΣΕΦ να παροτρύνει τους οικιακούς
πελάτες φωτοβολταϊκών να βασιστούν στα στοιχεία αξιολόγησης που περιέχει το
αναλυτικό αυτό έντυπο. Μετά από αυτά,  τα μέλη του ΔΣ αποφάσισαν ομόφωνα
σε δράσεις brand awareness σε συνδυασμό με κείμενο επισημάνσεων που θα
ετοιμάσει ο κος Ψωμάς.

 Κατόπιν συζητήθηκε η επιστολή που εστάλη από το κο Ματόπουλο ο οποίος
αναφερόταν στην απάντηση που του εστάλη από τον πρόεδρο κο Ζαχαρίου, στην
επιστολή /καταγγελία του και στην οποία ο κος Ζαχαρίου υπέγραφε μόνος του.
Ομόφωνα από το ΔΣ αποφασίσθηκε να του σταλεί απάντηση η οποία θα τον
παραπέμπει στο πρακτικό Νο 70/17.5.2011, όπου είχε συζητηθεί η επιστολή του
καθώς και ο τρόπος χειρισμού και απάντησης.

3. Ενημέρωση της σημαντικότερης εισερχόμενης και εξερχόμενης αλληλογραφίας.

- Τα εισερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.459/19.05.2011 Επιστολή για συμμετοχή μας σε συνέδριο με θέμα
«Προώθηση ελληνικών ακινήτων στις αγορές Ρωσίας, Ουκρανίας και άλλων
χωρών της Ανατολικής Ευρώπης», 15.7.2011, στο συγκεκριμένο συνέδριο ελλείψει
ενδιαφέροντος για το κλάδο, δε θα συμμετέχουμε με ομιλία.

2. Αρ.Πρ.460/19.05.2011 Επιστολή /πρόσκληση από το περιοδικό ECON 3 για
στήριξή μας και ομιλία σε ημερίδα που διοργανώνουν στο Πανεπιστήμιο Πατρών
στις 16.6.2011 με θέμα «Ενέργεια και Αρχιτεκτονική ποιότητα», ομόφωνα το ΔΣ
αποφάσισε όπως στηρίξη την ημερίδα με το λογότυπο μας και να συμμετέχουμε με
ομιλία του προέδρου κου Ζαχαρίου.

3. Αρ.Πρ.461/19.05.2011 Προσφορά για νομική γνωμοδότηση αναφορικά  με την
καταγγελία του κου Καλυβιώτη από το δικηγορικό γραφείο Κοντοάγγελος &
Σταματέλου.

4. Αρ.Πρ.462/19.05.2011 Προσφορά για νομική γνωμοδότηση αναφορικά με τη
καταγγελία του κου Καλυβιώτη από το δικηγορικό γραφείο Μιχελής-
Στρογγυλάκη-Reinhardt.

5. Αρ.Πρ. 463/23.05.2011 Προσφορά για νομική γνωμοδότηση αναφορικά με τη
καταγγελία του κου Καλυβιώτη από τη δικηγόρο κα Μακρή.

6. Αρ.Πρ. 464/23.05.2011 Επιστολή από το μέλος μας κο Δεληγιώργη με θέμα
καμπάνια ενημερωτική για τα μέλη του ΣΕΦ. Το θέμα συζητήθηκε εκτενέστερα
στο παρόν πρακτικό.

7. Aρ.Πρ.465/23.05.2011 Επιστολή /απάντηση προς το ΔΣ του  κου Ματόπουλου.
8. Αρ.Πρ. 466/27.05.2011 Επιστολή από τη πρεσβεία της Ελλάδος στο Τόκυο, γρ.

οικον. & εμπορικών υποθέσεων με θέμα εκδήλωση για την προσέλκυση
επενδύσεων στην Ελλάδα στο Τόκυο στις 26.10.2011.

9. Αρ.Πρ. 467/27.05.2011 Επιστολή από το Πανεπιστήμιο Δυτ.Μακεδονίας, τμ.
Μηχανολόγων μηχανικών, με θέμα δημιουργία θερινού σχολείου «Παραγωγή
ενέργειας από ηλιακά συστήματα», απεστάλη σε όλα τα  μέλη για ενημέρωσή τους.

10. Αρ.Πρ.468/27.05.2011 Επιστολή παραίτησης κου Σακκά από τη θέση του Ταμία
του ΔΣ προκειμένου, για το ενιαίο της οικονομικής διοίκησης του ΣΕΦ, να
επανέλθει στη θέση του ταμία ο κος Μίτμαν.
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- Τα εξερχόμενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι:

1. Αρ.Πρ.462/20.05.2011 Επιστολή στον κο Ματόπουλο με θέμα «Απάντηση στην
από 13.05.2011επιστολή/καταγγελία σας».

2. Αρ.Πρ.463/26.05.2011 Επιστολή στην Υπουργό ΠΕΚΑ με θέμα «Παρέμβασή σας
για επίλυση προβλημάτων που αφορούν τα φωτοβολταϊκά».

3. Αρ.Πρ.464/26.05.2011 Επιστολή στο πρόεδρο της ΡΑΕ κ. Βασιλάκο με θέμα
«Προβλήματα στη σύνδεση οικιακών φωτοβολταϊκών στα διασυνδεδεμένα νησιά».

4. Αρ.Πρ. 465/26.05.2011 Επιστολή στη ΔΕΗ κ.Δρόσο με θέμα «Προβλήματα στη
σύνδεση φωτοβολταϊκών».

4. Ενημέρωση από τον Ταμία της ταμιακής κατάστασης του ΣΕΦ.

α. Το ταμείο του ΣΕΦ σήμερα 31.05.2011 είναι 247.221,79 €
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους είναι : 0 €
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συμβαλλόμενο  προσωπικό είναι: 0€  .
δ. Εισπράξεις  από το προηγούμενο Δ.Σ.17.05.11 : 2.335,00 € (νέο μέλος) και
100.444,20 €(1η δόση προγράμματος PV Legal)
ε. Οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των μελών είναι:
- Από συνδρομές 24.000 (12 X 2000)
- Από εγγραφές 0 €
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ  0 €

5. Έναρξη συζήτησης επί των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης

Α. Άμεσα – Επείγοντα θέματα

1οΘέμα: Θέση Ταμία στο νέο ΔΣ

Ο κος Ζαχαρίου ανέγνωσε την από 27.05.2011 επιστολή παραίτησης του κου Σακκά
από τη θέση του ταμία, η οποία κατατέθηκε στα πρακτικά. Ο κος Σακκάς ανέπτυξε
προφορικά την απόφασή του τονίζοντας ότι προκειμένου να μη δημιουργείται
διαφοροποίηση στην οικονομική εκπροσώπηση της Αστικής Εταιρίας και να
αποφευχθούν περιττές γραφειοκρατικές ενέργειες που είναι χρονοβόρες
(γνωστοποίηση στις Τράπεζες κλπ.) και εν γένει προς διευκόλυνση της λειτουργίας
του ΔΣ και του Συνδέσμου, επιθυμεί να αποχωρήσει από τη θέση του Ταμία και να
αναλάβει ο κος Μίτμαν, ο οποίος ήταν Ταμίας και στο προηγούμενο ΔΣ, εφόσον
εξακολουθεί να αποδέχεται την πρόταση και εφόσον η υποψηφιότητα του λάβει τις
θετικές ψήφους του ΔΣ. Ο κος Ζαχαρίου  ρώτησε τον κο Μίτμαν αν αποδέχεται τη
πρόταση του κου Σακκά. Ο κος Μίτμαν αποδέχτηκε τη πρόταση, υπενθυμίζοντας ότι
προσωπικοί και οικογενειακοί λόγοι δεν του επέτρεψαν να παρίσταται σε ολόκληρη
τη συνεδρίαση της 11.05.2011 και βάσει της ψηφοφορίας:

Υπέρ 6
Κατά 0

ο κος Μίτμαν εκλέγεται νέος ταμίας του ΔΣ.
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Ο κος Σαρρής πρότεινε τον κο Σακκά για αναπληρωτή γραμματέα και βάσει της
ψηφοφορίας:

Υπέρ 6
Κατά 0

ο κος Σακκάς εκλέγεται νέος αναπληρωτής γραμματέας του ΔΣ.

Συνεπώς, κατόπιν των ανωτέρω, σε συνάρτηση και με όσα αποφασίστηκαν κατά το
69ο ΔΣ της Αστικής εταιρίας την 11.05.2011, το  Δ.Σ. του Συνδέσμου Εταιριών
Φωτοβολταϊκών, έχει ως εξής :

1.  Ζαχαρίου Αλέξανδρος , Πρόεδρος
2.  Σαρρής Παναγιώτης, Αντιπρόεδρος
3.  Καπέλλος Σωτήρης, Γραμματέας
4. Μίτμαν Στέφανος, Ταμίας
5. Σακκάς Θανάσης, Αναπληρωτής Γραμματέας
6. Χρηστίδης Χάρης, Αναπληρωτής Ταμίας
7. Καλυβιώτης Χρήστος, μέλος

Β. Πρόοδος εκκρεμούντων θεμάτων

1οΘέμα: Ανάθεση υλοποίησης προγράμματος στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο
Θεσσαλονίκης.

Ο κος Σαρρής ενημέρωσε ότι έχει στα χέρια του ένα draft της μελέτης από το οποίο
φαίνεται ότι τα δίκτυα χωράνε πολύ περισσότερη ισχύ από αυτά που ισχυρίζεται η
ΔΕΗ και χωρίς κινδύνους για τους καταναλωτές: «Πιστεύω ότι στο επόμενο ΔΣ θα
έχω την τελική μελέτη. Μετά θα πρέπει να επιδιώξουμε συναντήσεις / διαβούλευση
με τη ΔΕΗ. Στη συγκεκριμένη φάση το Αριστοτέλειο είναι στη διάθεσή μας να μας
βοηθήσει σε τέτοιες συναντήσεις με τη παρουσία του και τη γνώση του». Ο κος
Ψωμάς προσέθεσε ότι  τέτοια δεδομένα καλό είναι να σταλούν και στην ΕΡΙΑ με
τους οποίους μπορούμε να είμαστε σε συνεχή συνεργασία και επαφή.

2ο Θέμα: Τρόπος καταγραφής πρακτικών

Συζητήθηκε ξανά ο τρόπος καταγραφής των πρακτικών: ομόφωνα συμφωνήθηκε να
γίνεται φυσική  ηλεκτρονική καταγραφή των συνεδριάσεων για να υπάρχει η
δυνατότητα αναφοράς στα λεγόμενα των συμμετεχόντων, εφόσον αυτό χρειάζεται.
Επίσης ομόφωνα (των παρόντων) αποφασίσθηκε να εξεταστεί το κόστος για web
conference που θα δίνει τη δυνατότητα στα μέλη να παρακολουθούν real time, αλλά
και να παρεμβαίνουν από το γραφείο τους στις συνεδριάσεις των ΔΣ εφόσον το
επιθυμούν καθώς και υπηρεσίες video/tele conferencing για την πραγματοποίηση
συναντήσεων χωρίς φυσική παρουσία.
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3ο Θέμα: Διαβούλευση για το νέο ενεργειακό νομοσχέδιο

Ο κος Σαρρής αναφέρθηκε στο σχέδιο του νέου ενεργειακού νομοσχεδίου το οποίο
μελέτησε και επί του οποίου έστειλε τις παρατηρήσεις του ηλεκτρονικά στο ΔΣ. Ο
κος Ψωμάς επισήμανε ότι δεν αφορά άμεσα τα φωτοβολταϊκά και ο κος Σαρρής είπε
«μας αφορούν οι οργανισμοί που εμπλέκονται με το κλάδο μας  και ιδιαίτερα οι
εταιρείες που θα δημιουργηθούν για τη διανομή και τα δίκτυα». Ομόφωνα
συμφωνήθηκε, και με βάσει τις παρατηρήσεις που έκανε ο κος Σαρρής, να σταλεί
ένα κείμενο που θα ετοιμάσει ο κος Ψωμάς βασιζόμενος στις παρατηρήσεις του κ.
Σαρρή στη διαβούλευση για το συγκεκριμένο νομοσχέδιο.

Γ.      Νέα θέματα

1οΘέμα: Προσφορές δικηγορικών γραφείων

Ο κος Ζαχαρίου παρουσίασε τις 3 προσφορές που εστάλησαν στον Σύνδεσμο από
ισάριθμα δικηγορικά γραφεία για την γνωμοδότηση σχετικά με την καταγγελία του
κου Καλυβιώτη. Μετά από συζητήσεις και επισημάνσεις που έγιναν από τα μέλη του
ΔΣ, και προκειμένου να επιτευχθεί ομοφωνία επί των παρόντων μελών του ΔΣ,
αποφασίσθηκε η γνωμοδότηση να ανατεθεί σε καθηγητή Πανεπιστημίου, εφόσον το
κόστος της δεν ξεπερνά τα 1.500€ (πλέον ΦΠΑ). Συγκεκριμένα αποφασίστηκε να
ανατεθεί στην καθηγήτρια της Νομικής Σχολής του Καποδιστριακού Πανεπιστημίου
της Αθήνας κα Ευγενία Δακορώνια, η οποία είναι ειδικός επί θεμάτων αστικών
εταιρειών και σωματείων και έχει σημαντικό συγγραφικό έργο επί του θέματος,
εφόσον και η ίδια αποδεχθεί στο προαναφερθέν κόστος. Εάν η εν λόγω καθηγήτρια
είτε δεν είναι διαθέσιμη, είτε η προσφορά της ξεπερνά το προαναφερθέν κόστος,
τότε η γνωμάτευση θα ανατεθεί και στα 3 ανωτέρω γραφεία με το ίδιο συνολικό
κόστος.

2ο Θέμα: Εισερχόμενη αλληλογραφία, εισηγήσεις από μέλη ΔΣ

Συζητήθηκε και αποφασίσθηκε ομόφωνα η εισερχόμενη αλληλογραφία να
ανατίθεται στα μέλη του ΔΣ ανάλογα με το τομέα εργασίας που έχει χρεωθεί το κάθε
μέλος και σε επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ να γίνεται εισήγηση και πρόταση,
προκειμένου να βελτιωθεί η αποδοτικότητα καθώς και η ενδελεχής ανάλυση των
θεμάτων κατά τη διάρκεια των  συνεδριάσεων του ΔΣ.

3ο Θέμα: Στήριξη επιδοτούμενου προγράμματος που συμμετέχει το ΤΕΕ

Ο κος Ζαχαρίου ενημέρωσε για το ευρωπαϊκό πρόγραμμα στο οποίο θα συμμετέχει
το ΤΕΕ με το Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο και στο οποίο μας ζήτησε την
υποστήριξή μας μέσω επιστολής το ΤΕΕ. Θέμα του προγράμματος είναι η κατάρτιση
«οδικού χάρτη» προσόντων και δεξιοτήτων τεχνιτών και εγκαταστατών τεχνολογιών
ΑΠΕ στα κτίρια.  Ομόφωνα το ΔΣ αποφάσισε να στηρίξει το ΤΕΕ στα πλαίσια των
θετικών σχέσεων που θέλουμε να αναπτύξουμε με το επιμελητήριο.

4ο Θέμα: Αναβάθμιση σχέσεων με θεσμικούς φορείς ΤΕΕ, ΕΛΕΤΑΕΝ κλπ

Ο κος Σαρρής ως εισηγητής του θέματος, τόνισε ότι είναι απαραίτητο να
αναβαθμίσουμε τις σχέσεις με θεσμικούς φορείς «δεν είμαι σίγουρος κατά πόσο το
ΤΕΕ είναι υπέρ του κλάδου μας. Η υποστήριξη μας στο πρόγραμμα που
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συμμετέχουν είναι ένα βήμα προσέγγισής τους και θα πρέπει να οργανώσουμε και
μία συνάντηση με το πρόεδρο τους. Το ίδιο πρέπει να γίνει με την ΕΛΕΤΑΕΝ , τον
ΕΣΗΑΠΕ. Θα πρέπει να έχουμε συνεχή επαφή μαζί τους να ξέρουμε τις απόψεις
τους και τις θέσεις τους, εγώ θα μπορούσα να ξεκινήσω με την ΕΛΕΤΑΕΝ και το
ΤΕΕ που τους γνωρίζω». Ο κος Μίτμαν πρότεινε να οργανώσουμε κάποιο business
lunch. Ο κος Σακκάς με τη σειρά του είπε ότι με την ευκαιρία του νέου ΔΣ να τους
καλέσουμε σε γεύμα κι ότι θα μπορούσε να αναλάβω επαφή με το Σύνδεσμο μικρών
υδροηλεκτρικών».
Ο κος Ανεμοδουράς ανέλαβε να δημιουργήσει μία γέφυρα επικοινωνίας με τον
ΕΣΗΑΠΕ στον οποίο συμμετέχει. Ομόφωνα το ΔΣ αποφάσισε να γίνουν άμεσα οι
επαφές αυτές από τους κ.κ. Σαρρή, Σακκά και Ανεμοδουρά.

5ο Θέμα : Επιστολή / δηλώσεις ΠΑΣΕΓΕΣ

Ο κος Ψωμάς ενημέρωσε και διάβασε απόσπασμα από επιστολή της ΠΑΣΕΓΕΣ
στην Υπουργό ΠΕΚΑ που αναφέρεται προκλητικά και άνευ λόγου στο σύνδεσμό
μας. Ο κος Σαρρής τόνισε ότι είναι ανεπίτρεπτο και πρέπει να απαντήσουμε. Είναι
εναντίον του ΣΕΦ και των συμφερόντων του. Ο κος Σακκάς πρότεινε «να κάνουμε
μία συνάντηση άμεσα μαζί τους». Σε εφαρμογή προηγούμενης απόφασης του ΔΣ,
πρακτ.66/31.03.2011, το ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε να ζητηθεί άμεσα από τον κο
Ζαχαρίου συνάντηση με το πρόεδρο της ΠΑΣΕΓΕΣ για συζήτηση θεμάτων κοινού
ενδιαφέροντος.

6ο Θέμα : Συναντήσεις με ΡΑΕ, ΔΕΗ, ΥΠΕΚΑ

Ο κος Ζαχαρίου αναφερόμενος στις επιστολές που εστάλησαν στη ΡΑΕ, ΔΕΗ και
ΥΠΕΚΑ, ενημέρωσε ότι μίλησε τηλεφωνικώς με τον κο Χαβιαρόπουλο και θα
οργανωθεί άμεσα συνάντηση στην οποία προθυμοποιήθηκαν να παραστούν –
ανάλογα την ημέρα που θα καθορισθεί – οι κ.κ. Μίτμαν, Χρηστίδης και Σαρρής. Στη
ΡΑΕ και τη ΔΕΗ θα γίνει τηλεφωνική επικοινωνία από τη γραμματέα του ΣΕΦ κα
Γεωργιάδου υπενθυμίζοντας τη συνάντηση που έχουμε ζητήσει με την επιστολή μας.

7ο Θέμα: Σύμβαση Foresight

Ο κος Καπέλλος ως υπεύθυνος επικοινωνίας ενημέρωσε ότι 31.5.2011 λήγει η
σύμβαση που είχε υπογραφεί με την εταιρία Foresight, αναφερόμενος και στη μέχρι
τώρα συνεργασία μας.  Το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα τη διεύρυνση της σύμβασης
αυτής, διερευνώντας ο κος Καπέλλος μαζί τους τις παρεχόμενες υπηρεσίες, χωρίς
αύξηση του μηνιαίου κόστους. Θα οργανωθεί σχετική συνάντηση για να συζητηθεί
το πλαίσιο της ανανεωμένης συνεργασίας στην οποία θα παρευρεθεί και ο κ.Ψωμάς.

8ο Θέμα: Συνεντεύξεις, συνέδρια, εκθέσεις

Ο κος Καπέλλος ενημέρωσε για τη πρόταση της Foresight, για συνέντευξη στο
κανάλι SBC του προεδρείου του ΣΕΦ (Προέδρος-Αντιπρόεδρος-Γραμματέας-
Ταμίας), το ίδιο  και για την εφημερίδα Εξπρές. Το ΔΣ συμφώνησε ομόφωνα για τις
παραπάνω ενέργειες.
Η κα Γεωργιάδου ενημέρωσε για τα παρακάτω εισερχόμενα :
1. Συμμετοχή σε ημερίδα του περιοδικού ECON 3 στη Πάτρα, 16.6.2011 με θέμα

«Ενέργεια και Αρχιτεκτονική ποιότητα» καθώς και υποστήριξη της εκδήλωσης
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δίνοντας το λογότυπό μας στο επικοινωνιακό υλικό της εκδήλωσης,  το ΔΣ
αποφάσισε ομόφωνα και για την υποστήριξη της εκδήλωσης και για τη
συμμετοχή  του κου Ζαχαρίου με ομιλία.

2. Πρόταση συμμετοχής μας με ομιλία σε συνέδριο του περιοδικού «Περιβάλλον
21» με θέμα «Πράσινος Καλλικράτης, Αειφόρες πολιτικές από την επόμενη
ημέρα» στις 15.06.2011, το ΔΣ αποφάσισε ομόφωνα τη συμμετοχή του ΣΕΦ με
ομιλία από τον κο Ψωμά.

3. Πρόταση συμμετοχής μας με ομιλία σε συνέδριο με θέμα «Προώθηση ελληνικών
ακινήτων στις αγορές Ρωσίας, Ουκρανίας και άλλων χωρών της ανατολικής
Ευρώπης», στις 15.7.2011, το ΔΣ αποφάσισε πως δεν υπάρχει ενδιαφέρον για το
κλάδο να συμμετέχουμε στο συνέδριο αυτό.

Τέλος, αποφασίσθηκε ομόφωνα, να σταλεί Δελτίο  Τύπου για την ανάδειξη του νέου
ΔΣ με το ίδιο λεκτικό που  είχε σταλεί το αντίστοιχο Δελτίο Τύπου πριν 2 έτη
(αποτελέσματα εκλογών 2009).

9ο Θέμα: Νέες αιτήσεις εγγραφής Μελών

Ο κος Χρηστίδης ως υπεύθυνος προώθησης του ΣΕΦ / προσέγγισης νέων μελών,
έκανε εισήγηση για τα νέα τακτικά  και αρωγά μέλη που έχουν  αιτηθεί  να
εγγραφούν στο ΣΕΦ.

Τα τακτικά μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ, εκτός
ενός, που πήρε 5 ψήφους υπέρ και 1 λευκού είναι :
1. Εntec Contractors
2. Eurosol Hellas
3. Ξανθίππος ΜΕΠΕ
4. Pacific Renew Energy AE
5. Suntech Eνεργ. ΑΕ
6. Μatasol – Hλιακά Πάρκα κεντρικής Ελλάδος ΑΕ

Τα αρωγά μέλη τα οποία πήραν θετική γνωμοδότηση ομόφωνα από το ΔΣ είναι :
1. Duct Hellas
2. Γεωρυθμική ΑΕ
3. Fluitechnik Sunenergy
4. Ενεργειακή Μηχανική ΑΕ
5. Green energy Services
6. Endeco – Βουτσινάς Αλέξιος & ΣΙΑ ΕΕ
7. Θ.Ιορδανίδης ΜΕΠΕ
8. ΑΙΘΗΡ Τεχνολογικές λύσεις και εφαρμογές ΕΠΕ
9. Δέκτης Ενεργειακή
10. Energoplan

΄Ολες οι ανωτέρω αιτήσεις θα προωθηθούν δια μέσου ηλεκτρονικού ταχυδρομείου
μαζί με το παρόν πρακτικό στη ΓΣ, ήτοι σε όλα τα μέλη της Αστικής Εταιρίας, προς
ενημέρωσή τους, αποδοχή και έγκριση με περιθώριο 10 ημερών να εκφράσουν την
όποια αντίρρηση τους. Όπως ισχύει, η παρέλευση απράκτου της προθεσμίας αυτής
συνεπάγεται την αποδοχή της εγγραφής τους.
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Σχετικά με τη 1η συνδρομή των νέων μελών,  προτάθηκε από τον κο Μίτμαν, αντί
της αναλογίας που υπολογίζεται με βάση το μήνα εγγραφής τους, να υπολογίζεται
ανάλογα με το τρίμηνο μέσα στο οποίο εγγράφονται.  Το ΔΣ ομόφωνα αποφάσισε η
συνδρομή των νέων μελών για το πρώτο χρόνο εγγραφής τους να υπολογίζεται με
βάση το τρίμηνο στο οποίο πραγματοποιούν την εγγραφή τους. ΄Ητοι για τα τακτικά
μέλη 2.000 / 4 (3μηνα) και για τα αρωγά 500 / 4 (3μηνα).

6. Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ.

Η επόμενη τακτική συνεδρίαση του Δ.Σ. αποφασίστηκε να γίνει τη Δευτέρα 20 Ιουνίου
2011 και ώρα 17:30, στα γραφεία του ΣΕΦ, Λ. Βουλιαγμένης 224 & Αγ. Δημητρίου 1, Αγ.
Δημήτριος, στον 2ο όροφο.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό.

ΑΘΗΝΑ, 30.05.2011

Ο Πρόεδρος Ζαχαρίου Αλέξανδρος

Ο Αντιπρόεδρος Σαρρής Παναγιώτης

Ο Γραμματέας Καπέλλος Σωτήρης

Ο Ταμίας Μίτμαν Στέφανος

Ο Αναπληρωτής Γραμματέας Σακκάς Θανάσης

Ο Αναπληρωτής Ταμίας Χρηστίδης Χάρης

Μέλος Καλυβιώτης Χρήστος ΑΠΩΝ


